
PROTOKOLL nr 12

vid sammanträde den 17.5 1976
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf., 
Roland Erixon, 
Reine Gustafsson,
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Suzanne Dettner/Mathiasson, 
Axel M. Murray, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist, sekr.;
från kansliet: Bo Andersson, 
revisor: Gunnar Rinman.

§ 155: Godkänd dagordning:
Av sekreteraren uppgjord dagordning godkändes efter vissa 

kompletteringar.
§ 156: Rapport ishockey:

Noterades att vid ishockeysektionens årsmöte hade till kassör 
invalts föreningens revisor Gunnar Rinman. Han frånträder därmed sitt revi
sorsuppdrag och på denna post uppflyttas revisorssuppleanten Anna Dettner.

Efter rapport av de efter nämnda årsmöte vid första styrelse
sammanträdet i sektionen närvarande Rudolf Walldén, Roland Erixon och Karl 
Liliequist rapporterades, att sektionsstyrelsen var införstådd med behovet 
att genom försäljning av vissa begärliga spelare förbättra en närmast hopp
lös ekonomisk situation. Dock hade senare försports, att sektionen arbetade 
intensivt för att behålla de bästa förmågorna och närmast avsåg att realisera 
enklare pjäser. Andra vägar att åstadkomma inkomster bearbetas. Sektionens 
skulder anmäldes vara 250.000 kr. jämte ett lån på motsvarande belopp. De 
mest trängande skulderna, bl.a. mer än ett år gamla fordringar från både före
tag och spelare (Ahearne cup 1974-75), skall genom huvudkassan regleras allt 
efter det kassören Rinman i samråd med den avgående kassören Eddie Wingren 
kan åstadkomma en prioriteringsordning, som kan accepteras av skattmästare 
Reine Gustafsson och kontaktmännen Roland Erixon och Karl Liliequist. Den 
senare betonade vikten av att bakgrunden till varje utfästelse, som sek
tionsstyrelsen gjort och gör utan hörande med ÖS, måste undersökas och att 
rutinen från övriga sektioner med ÖS-godkännande av avtal, kontrakt och 
andra ekonomiska engagemang måste bli norm även för ishockeystyrelsen.

Sektionen skall närmast avkrävas en budget för den fortsatta 
planeringen fram till i höst. Totalt deficit fram till dess: c:a 620.000 kr.
§ 157: Oro i konståkning:

Föredrogs en skriftlig rapport från konståkningens extra sektions
möte, vid vilket stormsignaler hissats mot ÖS och dess besked, att bingo
intäkter för första halvåret kommer att innehållas för samtliga bingo
spelande sektioner i och för att rädda ishockeysektionen från kappsejsning. 
Sektionsordf. Lars-Erik Löfman lugnade mötet med att definitiva besked hur 
det blir med bingomedlen skall fattas den 31/5 vid ett nytt möte med ÖS och 
sektionerna för bowling, fotboll, bordtennis, konståkning och ishockey.
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§ 158: Bandy:
Rapporterades från bandyns årsmöte med omval på de flesta 

poster och med ambitioner att när nu lokalfrågan på Stadion lösts genom 
Rolf Theblins försorg (ett uttalat tack till denne från årsmötet) hoppades 
man på bättre säsong än den avslutade (en 3:a-placering i div. III).
§ 159: Boxning:

Nyval vid årsmötet av ordförande, Johnny Persson, och sekre
terare Henrik Bromfält. Diskussion vid årsmötet kring lokalhyran på 10.000 
kr., som skulle kunna noll-ställas därest man gick ihop med någon annan 
klubb, varvid även nämnts en farmarklubb. Styrelsen ansåg sig dock ha möj
ligheter klara ekonomin på andra vägar.
§ 160: Brottning:

Omval vid årsmötet av flertalet styrelseledamöter. Vissa syn
punkter på återvärvning av Frank Andersson, svensk brottnings stora flagg
skepp just nu och därmed säkerligen en för Djurgården värdefull injektion 
i fall han återvände. Då kostnaden härför nämndes ligga kring 85.000 kr. 
föll förslaget snabbt under bordet.
§ 161: Handboll:

Vid årsmötet hade antalet styrelseledamöter minskats från 
10 till 6 personer. Efter ett första år med damsektionens handbollsflickor 
engagerade i sektionen bedömdes det idrottsliga utfallet som acceptabelt.
§ 162: Bingo-uttag från Domino I:

Rapporterade Reine Gustafsson att från Domino I utkvitterats 
61.700 kr. av tillgodohavanden fram t.o.m. februari månad.
§ 163: Ansökan om bingotillstånd:

Beslöts att ansöka om speltillstånd för bingo på Skärholmens 
Bingocenter under tiden 1 juli 1976 - 30 juni 1977 med ett insatsbelopp av 
3 600 000 kronor. Till lotteriföreståndare utsågs Lennart Öberg.

§ 164: Ansökan om lotterier:
Beslöts att i samband med av föreningen bedrivet bingospel i 

Skärholmens Bingocenter ansöka om tillstånd hos Polismyndigheten att få 
anordna två lotterier; dels ett med en omsättning på 15 000 kronor, dels 
ett med en omsättning på 10 000 kronor. Till lotteriföreståndare utsågs 
Lennart Öberg.

§ 165: Basket:
Rapporterade Karl Liliequist att de av fusion med Djurgården 

intresserade basketklubbarna blivit otåliga av uteblivna besked och att han 
därför definitivt gett vederbörande besked att DIF ej komme att engagera 
sig ekonomiskt i en basketsektion utan att denna fick bli självförsörjande. 
Besked hade också lämnats om att sådana villkor skulle accepteras och före
läggas resp. klubbars medlemmar. Ärendet föredrages av Liliequist vid För
troenderådsmötet.
§ 166: Supporterklubbens bidrag vid 85-årsjubiléet:

Företrädd av sin ordf. Sven Öberg och kassör Bertil Pettersson 
redogjorde Supporter-klubben för ett projekt att låta producera en jubileums
tallrik att säljas till förmån för ishockeysektionens verksamhet. Utför
säljningspris c:a 70-80 kr. och tillverkning på Gustavsbergs porslins-
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fabrik (KF). Projektet fick Överstyrelsens välsignelse och därtill lät 
Rudolf Walldén antyda att via honom själv och via Axel M. Murray kunde 
Supporter-klubben få påräkna två beställningar av vardera 50 ex. av jubi
leumstallriken. Denna skall prydas med DIF:s klubbmärke och för de rätta 
färgernas erhållande skall Supporter-klubben hålla sig underrättad med 
DIF:s skönhetsråds färgdetalj.
§ 167: Avskriven hälsning av våren:

Avstyrkte Rudolf Walldén och Reine Gustafsson ett fullföljande 
av ÖS-kretsens vårfest-planerande vid månadsskiftet och med förhoppning, 
att det ekonomiska klimatet skulle förbättras under sommaren beslöts att 
preliminärt ersätta vårens hälsande vid Gröndal med ett hälsande av augusti 
och därmed förbundna kräftdjur. Då motsvarande omdispositioner gjorts år 
efter år gjordes ingen annan invändning än vad ett visst mumlande kan innebära.
§ 168: Nya bingolokaler:

Redogjorde L.M. Wester för erhållet uppdrag att sondera möjlig
heterna till bingospel på olika bio- och motsvarande salonger. En del av 
projekten bedömde han själv som ”intressanta” men några definitiva lös
ningar kunde åstadkommas först sedan hyreskostnaderna för resp. lokaler 
tagits fram. På denna punkt utlovade Rudolf Walldén sin medverkan och i 
avvaktan härpå skall Wester fortsatta att ”jaga” bingolokaler.
§ 169: Automat-telefon att uppsäga:

Då kostnaden för föreningen för automtattelefonen i matrummet 
stigit upp emot 800 kr. och något större behov av apparaten ej kunde anses 
föreligga beslöts att efter hörande med fotbollsstyrelsen säga upp kon
traktet med Televerket.
§ 170: Dagsaktuella ekonomiska rapporter för ÖS:

I anslutning till en redogörelse om från huvudkassan senast 
gjorda utbetalningar (se nedan) beslöts att till varje ÖS-sammanträde 
skall från skattmästaren/kansliet föreligga en dagsaktuell rapport om för
eningens totala ekonomiska läge.

(Utbetalningar pr den 15.5.76: Hammarby IF (bingo-del) 62.316:30, Reymers
holms IK (bingodel) 13.181.40, Stockholms Energiverk 21:10, Televerket 904:00, 
Idrottsmagasinet 263.70, Svenska Olympia 176:48, Costa Brava 334:00, 
Elektro G1 2.513:40, Per Edberg 3.713:05, Postverket 38.60)
§ 171: Medlemsackvisition med förhinder:

Lämnade Roland Erixon en kompletterande rapport kring den tidigare 
aktualiserade medlemsvärvning, som beräknades komma till stånd genom en 
specialtidskrift att utdelas till de stockholmska hushållen. Från projektet 
hade Djurgården backat ur och sedan även AIK. Erbjudandet stod kvar och 
bedömdes som serieöst av R.E. Beslöts dock att föregående beslut skall gälla.
§ 172: Uppvaktningar:

I samband med en rapport om att två av föreningens mest kända 
pugilister, Carl Sjöstrand och Percy Almström, gått ur tiden uttalade Karl 
Liliequist ett erkännande till Lennart Öberg för hans alltid visade bered
villighet att även med kort varsel ställa upp som fanbärare vid jordfäst
ningar av detta och motsvarande slag. Beslöts att anteckna detta till 
dagens protokoll.
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§ 173: Nya Djurgårdsfanan:

Anmälde Axel M. Murray att han i dagarna aviserats om att den 
genom honom beställda Djurgårdsfanan översänts till Stockholm och att hans 
företag var villigt lämna föreningen en 50-procentig rabatt på kostnaden. 
Resterande del var han personligen beredd stödja föreningen med. Beslöts 
att ta Överstyrelsens tack härför till protokollet.

§ 174: Extra kanslipersonal:

Rapporterades om viss friktion mellan DIF-kansliet och AMS-
kontoret i Farsta med anledning av att föreningen tvekat att acceptera er
bjuden extra kanslikraft och därmed riskerade att bli ställd utanför nya 
förslag om AMS-kraft. Uppdrogs på ordförandens förslag till Reine Gustafsson 
att snarast kontakta Hans Svensson på AMS i Solna och redogöra för vad som 
passerat och närmare precisera vad slags extra personal DIF-kansliet var 
mest betjänt av.
§ 175: Råsunda-frikort:

I fråga om behövliga extra inträdeskort till Fotbollstadion i 
Solna kunde Rudolf Walldén glädja de hittills kort-lösa ledamöterna i ÖS 
med att han utverkat 2-personskort till Bengt Stagman, Axel M. Murray och 
Bo Andersson. Behovet av motsvarande dubbelkort för fotbollens kontakt
män Reine Gustafsson och Rolf Theblin kunde för dagen bara påtalas. För 
Suzanne Dettner/Mathiasson och Lennart Öberg löses situationen med van
liga fribiljetter. Samtliga ÖS-ledamöter antecknades ha utfått dubbelkort 
till Stadion.
§ 176: Inför 75-årsdag:

Meddelade kansliets födelsedagsdetalj, att Elvir ”Knutte Knopp” 
Westman fyller 75 år den 28/5 1976. Lämplig uppvaktning skall ske från ÖS:s 
sida förslagsvis med silverhästskon och bör samordnas med fotbollsstyrelsen, 
för vars ekonomiska verksamhet 75-åringen gjort värdefulla insatser.
§ 177: Godkänt protokoll:

Föredrogs ÖS-protokoll nr 11 av den 3.5.76, vilket godkändes i 
föreliggande skick och justerades av ordföranden.
§ 178: Leasing-bilar i fotboll och ishockey:

Berördes frågan om de leasingbilar, som fotbolls- och ishockey
sektionerna var för sig och för spelares och styrelseledamöters räkning 
erbjudits från två olika företag. Det antecknades att något ekonomiskt 
åtagande av föreningen ej kunde ifrågakomma utan att varje ”leasare” 
hade att stå för resp. kostnader.
§ 179: Övrigt ärende:

Anmälde Lennart Öberg, att han i sällskap med Sigge Bergh kunnat 
ta sig in i den lägenhet, som bebotts av Rolf Berggren i ishockey under ett 
15-tal år men som han numera frånträtt. Passage hade skett genom använd
ning av den nyckel, som S.B. fått sig tillsänd men ej kunnat få upp dörren 
med. De anspråk på 15-årig ersättning, som S.B. numera gjort gällande men 
som avvisats från ishockeystyrelsens sida, föranleder ingen åtgärd från 
föreningens sida.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)


